
8. Referat bestyrelsesmøde d. 03-10-2022
1) Valg af mødeleder

a) Benjamin
2) Godkendelse af referater

a) Referat 8/8-2022: Godkendt
b) Referat 12/9-2022: Godkendt

3) Deltagere
a) Deltagere: Marlene, Kristine, Helene, Benjamin, Claudia, Magnus og Finn
b) Afbud: Jane, Peter, Thomas

4) Godkendelse af dagsorden
a) Godkendt

5) Opdatering på budgetforhandlinger
a) Finn opdatere fra budgetforhandlingerne
b) Der er en atypisk proces, hvor der allerede i forbindelse med borgmesterens

udspil, i forlængelse af åbningsdebatten, bliver landet en aftale, inden vi når
rundt om bordet, og der bliver forhandlet lidt løbende med de andre end
Enhedslisten og SF, men da det er vores tur, bliver der lukket ned, og der er
ingen penge at finde til vores ønsker. Det plejer at gå anderledes til, og da der
ikke var nogen interesse i at forhandle med os og Enhedslisten, så forlod vi
forhandlingerne i forlængelse heraf.

c) Det er ærgerligt fordi der jo ikke er en interesse i samarbejdet med os, og
dermed sætter det samarbejdet under pres

d) Der har særligt været et emne der har fyldt en del, det er økonomisk støtte til
at gå hjemme med sine børn. Det virkede til at det er blevet solgt, som om der
ikke kan findes et flertal, hvis ikke S giver sig på dette område.

6) Folketingsvalg
a) Kristine opdatere på Melinas valgkamp

i) Der er styr på det, og det forventes der bliver udskrevet valg i morgen.
ii) Der bliver snakket noget om jakker til kampagnearbejde.

7) Eventuelt
a) Vi skal have fundet en til at varetage opgaven med at koordinere og melde

valgtilforordnede, valgstyrere og valgformand i forbindelse med
folketingsvalget
i) Benjamin sender informationer ud til medlemmerne og Marlene står

for at melde gennem appen.
ii) 2 valgforbund
iii) 9 valgstyrere
iv) 15 valgtilforordnede
v) 1 eller 2 i to dage til at køre rundt til plejehjem og hjælpe dem med at

få stemt


